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Допомогти світові
не відвернутися від
Бога

Кардинал Мар’ян Яворський,
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Римсько-Католицької Церкви
про св.Хосемарію і Opus Dei
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Запитання: Наскільки важливою
для Церкви є харизма
св.Хосемарії?

Кардинал Яворський: Я зараз
читаю в польському перекладі



книгу спогадів про св. Хосемарію,
написану його наступником
єпископом Хав’єром Ечеваррією.
Маю сказати, що ця книга глибоко
вразила мене. Я думаю, для
належного розуміння Opus Dei
варто прочитати цю книгу. Ці
спогади написані дуже
оригінально, не як звичайна
біографія.

Автор розпочинає з розповіді про
внутрішнє життя засновника Opus
Dei і з його пошуків шляхів
поступу. Є декілька вражаючих
речей, які роблять книгу
надзвичайно цінним свідченням.
Я в моєму віці не часто буваю
настільки поглиненим книгою від
її початку до кінця, але можу
відверто сказати, що ця книга
мене захопила. Автор розповідає
передусім про внутрішнє життя
Засновника.



Мені здається, що харизма,
передана св. Хосемарією своїм
духовним дітям, полягає в
постійному пошуку Божої волі. Не
так в сенсі постійного звертання
до Святого Духа, як в сенсі згоди на
те, щоб Святий Дух провадив нас в
нашому житті. Отже перша річ –
постійний пошук Божої волі,
абсолютне самовіддання.

Наступне, Засновник Opus Dei
бажав повідомити кожному, що
всі християни повинні
виконувати свої обов’язки, будь
вони банкіри, державні
службовці, лікарі, будь-хто. На
мою думку, Opus Dei була
покликана Святим Духом, щоб
допомогти світові не відвернутися
від Бога. Я думаю, Засновник Opus
Dei розумів, що спасіння та
оновлення нашого світу може
статися, тільки якщо ми в своїх
щоденних справах будемо
поводитись як справжні



християни. Св. Хосемарія хотів
сказати кожному з нас: "Ти –
християнин, і маєш жити по-
християнські в своїй родині, на
роботі, в кожній сфері свого
життя." Саме так я бачу харизму
Справи Божої і вважаю її
ключовою допомогою нам
уникати подвійного життя –
ходити до храму по неділях і жити
абсолютно окремим життям
решту днів.

Я думаю, що завдання оновлення
світу повинно бути виконане
нами, християнами, в тому місці,
куди помістив нас Христос. Я був
вражений тим, що Засновник,
втілюючи своїм життям дух
Справи Божої, вимагав також від
кожного, хто бажав вступити до
Opus Dei, жити тим самим духом –
в Opus Dei немає "пільгового"
членства.



(Інтерв’ю надруковано в Revista
Palabra, Spain, квітень 2010)
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